
Zapis s posvetovanja z dopisniki •

List naj bo polemičen in aktualen
Občinska konferenca SZDL in uredništvo Naša skupnost sta 17. decembra pretekle-

ga leta sklicala posvet dopisnlkov z namenom, da se poveča število dopisnikov in da se
dopisništvo kvalitetno dvigne in prilagodi specifičnosti naše občine. Tega posvetovanja se
je med drugim udeležil tudi Polde Maček, predsednik naše občine, Niko Lukež, podpredsed-
nik mestne konference SZDL, uredniki nekaterih tovarniških glasil in več bodočih dopisni-
kov, kl bodo poročali o spremembah in dogodkih iz različnih krajev naše občine. Ob tej
prillki je glavni urednik Naše skupnostl Bogdan šturm obdaril s praktičniml darili 10 naj-
bolj delavnih dopisnikov: Slavka Gerllco, Marjana Benedlčiča, Nika Potočnika, Fanl Trček,
Andreja Berčiča, Aleša Kardelja, Maksa Burgarja, Vilka Slugo, Staneta Robido, Janka
Uroša in Toneta Bančiča.

V uvodni besedi je glavni
urednik nakazal, zakaj io v
kakšen namen je bil sklican
ta posvet. Navzočnost novih
dopismikov in delo le-ieh na
terenu naj bi listu dala nov
polet, s tem pa tudi pove-
čalo število bralcev. čimveč
bo bralcev, temveč bo spet
dopisnikov, s tem pa se bo
dvignila tudi kvaliteta lista.
Cilj našega lista naj bo ta,
da vsaka družima dobi list
brezplačno. Danes ima list še
sorazmerno majhno naklado,
ker ga tarejo tudi finančne
težave. Toda kljub temu je
list lahko kvaliteten in mora
odgovarjati namenu, za ka-
terega je bil ustvarjen.

Krajši referat o dopisova-
nju, katerega je imel Franc
Fajdiga, član uredniškega od-
bora Naše skupnosti, v ka-
terem je novim dopisnikom
zelo preprosto in praktično
prikazal način dopisovanja,
novinarske zvrsti in sploh
problematiko dopisovanja, bo
verjetno dosti koristil in bo
dober kažipot za slehernega
dapisnika. Ta referat je vsak
dobil tudi v prepisu in mu

bo za delo na terenu v ve-
liko korist. Po tem preda-
vanju se je razvilo široko
posvetovanje, v katerem pa
žal niso sodelovali novi do-
pisniki.

V razpravi so se ne-
kateri ogrevali za to, da
bi list prešel na šdrinajst-
dnevnik, češ da preveč vesti
pride post festum, kar je
res. Pojasnilo tov. Poldeta
Mačka, da je v letošnjem
letu na prvem mestu stabili-
zacija gospodarstva, nam ne
daje upati, da bi se želja o
štirinajstdnevniku kmalu ure-
sničila. Sedanja naklada ni
zadostna in bi morali gledati
predvsem na to, da, kot je
dejal tov. Šturm, vsaka dru-
žina dobi list brezplačno.
Res, da so vesti zapoznele,
toda kljub temu daje ta list
dobre in koristne nasvete in
informacije, katerih se po-
služujejo občani in katerim
so tudi namemjene.

Uredništvo naj ima večjo
povezavo z dopisniki, naj
jim občasno svetuje, kaj naj
pišejo in kje dobe informa-
cije. Tako se bodo dopi&niki

aktivirali in s tem pomno-
žili dopise, to pa dviga kva-
liteto. To pa je tisto, kar
vsi želimo. Ljudi najbolj za-
nimajo lokalni dogodki in
teh vesti mora biti več in
škoda je, da iz nekaterih kra-
jev občine vesti ni ali pa so
zelo skope.

Vesti o delu družbenopoli-
tičnih organizacij naše obči-
ne je malo v našem listu in
30% ljudi sploh ne ve, kaj
ite organizacije delajo. O teh
stvareh je treba pisati brez
frazarjenja in olepšav, saj
vemo, da so stvari dostikrat
na papirju zelo lepe, prakti-
čno pa popolnoma drugačne.
V listu pogrešamo polemič-
nih člankov, ki bi pisali o
anomalijah, ki se dogajajo
pri nas, o prizadevanjih za
stabilizacijo gospodarstva, o
delivi dohodkov v delovnih
organizacijah itd.

Prav tako se malo piše o
delu krajevnih skupnosti. Te
skupnostd bi morale same
pošiljati dopise na uredni-
štvo in s item obveščati jav-
nost, kaj se v KS dogaja.

Tudi interpelacije, katere
postavljajo odbomiki na se-
jah občinske skupščine, naj
bi prišle v list, da se vidi,
ali ti odbomiki sploh pride-
jo na seje in sodelujejo y
njih ali samo sedijo in ki-
majo. To naj bi veljalo tudi
za delo poslancev in
sploh naj bi se ti poslanci
občasno pojavljali na stra-
neh Naše skupnosti in odgo-
varjali na razna vprašanja.

Pripombe o Naši skupnosti
so bile tudi, da premalo pri-
naša vesti iz tovarniških gla-
si'l. Vsi so bili mnenja, da
ni prave povezave med temi

glasili in med osrednjim li-
stom v občini. Prav tako ni
pravih in rednih vesti iz ob-
činske skupščine za ta gla-
sila, niti rednih vesti Naše
skupnosti tem glasilom. De-
lavec in občan mora biti
točno informiran o delu svo
je delovne organizacije, kot
tudi o delu občinske &kup-
ščine, saj je to temeljna pra-
vica slehemega občana. To
pa je bil tudi namen sMica-
teljev tega posveta, to je
občana seznaniti z delom in
dogodki, ki se odvijajo v
občini.

S. E.

Glavni urednik Bogdan šturm izroča knjižno nagrado naše-
mu sodelavcu iz Zaloga Vilku Slugi


